
ورزشی16

به طور حتم 
رختکن تیم 

مهم ترین 
چیز در 

فوتبال است 
و بازیکنان 

باید مثل 
برادر باشند و 

جان شان را 
برای یکدیگر 

بدهند و 
برای هم 
بجنگند

 برنامه فدراسیون فوتبال
برای المپیک بعدی چیست؟

از آسیا تیم های فوتبال عراق، ازبکستان، ژاپن و استرالیا 
در المپیک 2024 فرانسه حضور داشتند و بار دیگر فوتبال 
ایران از رسیدن به این آوردگاه مهم بازماند. ژاپن نیز به 
مانند سنوات گذشته یکی از تیم های قابل اعتماد در 
این عرصه بود و توانست از گروه خود صعود کند و به 
سبب شکست مقابل اسپانیای قدرتمند از گردونه رقابت 
حذف شد تا بار دیگر اصالت و ریشه های محکم فوتبال 
خود را به رخ دیگر مدعیان آسیایی بکشد و ثابت کند که 
فوتبال در این کشور به شکل اصولی و هدفمند درحال 
برنامه ریزی است و در مسیر استعدادیابی، توقف ناپذیر 
حرکت می کند. حال سؤال این است که چرا فدراسیون 
فوتبال ایران قادر به برنامه ریزی در سطحی نیست که در 
هر دوره شاهد حضور بازیکنان تیم المپیک ایران در این 
آوردگاه باشیم؟ هرچند که شاید از لحاظ ارزش مدالی 
قهرمانی در المپیک آن هم در رشته فوتبال چندان مهم 
نباشد اما نباید از کنار تجربیات گرانبهایی که حضور در 
چنین تورنمنتی برای بازیکنان رده سنی امید به همراه 
می آورد غافل شویم و قطعاً حضور دراین رقابت ها موجب 
افزایش سطح خودباوری بازیکنانی خواهد شد که باید 
بزودی در رده بزرگسالان به مصاف رقبای آسیایی و 

جهانی خود بروند.
البته فوتبال ایران اثربخشی خود در رده بزرگسالان 
خ مدعیان آسیایی و حتی جهانی کشیده  را بارها به ر
و نشان داده همواره تیم ملی قابل احترامی را راهی 
گر  ا نیست  ی  ید ترد ما  ا می کند  رگ  بز ت  بقا مسا
انجام  ایده آل  به شکلی  پایه  استعدادیابی در سطح 
شود تا نتایج مطلوب حاصل از آن در تیم المپیک ایران 
جلوه کند در نهایت تیم ملی بزرگسالان ایران نیز نتایج 
مطلوب تری در بازی های بین المللی خواهد گرفت و 
چه بسا صعود از گروه های مقدماتی جام جهانی دیگر 
رؤیا نباشد و همچون همین تیم های مدعی سنتی در 
قاره کهن مانند ژاپن شاهد صعودهای مکرر فوتبال 
ایران از مراحل گروهی جام های جهانی نیز باشیم. 
اهمیت دادن به مسابقات المپیک و در مسیر درست 
و صحیح قرار دادن بازیکنان پایه نتیجه بزرگی برای 
فوتبال ژاپن به همراه داشته و این کشور در 30 سال 
اخیر هیچ المپیکی را از دست نداده و استعدادهایش 
غ از  پی در پی دراین تورنمنت مهم آبدیده شده اند. فار
اینکه مدال فوتبال در المپیک چه میزان اثرگذاری برای 
ورزش ژاپن یا دیگر کشورهایی که بارها در المپیک حاضر 
شده اند، داشته است، آنها حضور دراین آوردگاه مهم را 
محلی برای کسب تجربه تلقی کرده و با انگیزه بسیاری در 
این مسابقات حاضر می شوند. فدراسیون فوتبال ایران 
نیز اکنون تا چهار سال دیگر زمان کافی در اختیار دارد تا 
برنامه ریزی مناسبی برای کشف استعدادها داشته باشد 
یا دست کم از رها سازی بازیکنانی که در رده های نونهالان، 
نوجوانان و جوانان کشف شده اند خودداری کرده و به 
آنها جهت درستی داده شود تا در تیم امید یا المپیک 
ایران نیز منشأ تحولات و تأثیرات باشند. آنچه شاید در 
تمام سال های ناکامی از برنامه های فدراسیون فوتبال 
مغفول مانده همین موضوع مهم رها نشدن استعدادها 
است که بازیکنان با وجود درخشش در رده های پایین تر 
با یک خلأ جدی مواجه  امید می رسند  به رده  وقتی 
می شوند و قادر نیستند تیم های المپیک را به بالاترین 
سطح از رقابت این رده ببرند که باید با سلسله اقدامات 
کارشناسی دلایل این ضعف را شناسایی و در راستای از 

بین بردن آنها اقدام کرد.

جدایی قطعی پنج بازیکن پرسپولیس
طـــی روزهـــای اخیـــر اخبـــاری دربـــاره جدایـــی برخـــی 
بازیکنان پرســـپولیس شـــنیده می شـــد اما بعد از اعلام 
رســـمی شماره پیراهن بازیکنان پرسپولیس از سوی این 
باشگاه مشخص شـــد چند بازیکن در فصل آینده جایی 
در اندیشـــه های گاریدو ندارند و باشگاه پرسپولیس هم 
به دنبـــال فـــروش قطعی یا قـــرض دادن آنهاســـت. در 
اعلام اســـامی بازیکنان، خبـــری از نام مهـــدی عبدی، 
احمد گوهـــری، امید فهمـــی، میلاد ســـورگی و علیرضا 
بابایـــی نبود و این بازیکنان فصل آینده در پرســـپولیس 
نخواهنـــد بود. ایـــن ۵ بازیکـــن جایی در پرســـپولیس 
ندارنـــد و با وجود داشـــتن قرارداد با این باشـــگاه، فصل 
بعد را با پیراهـــن تیم دیگری به میـــدان خواهند رفت.

 

توافق با اندونگ در دستور کار استقلال
باشگاه استقلال در حالی که تصمیم دارد قرارداد کاکوتا 
را نهایی کند، به دنبال جذب یک بازیکن خارجی دیگر 
هم هست. طی روزهای گذشته نام اندونگ را بارها 
شنیده ایم. این بازیکن در سبد خرید استقلال قرار 
دارد و باشگاه استقلال به دنبال توافق بر سر یکسری 
جزئیات است تا قرارداد این بازیکن را نیز نهایی کند. 
اگر اندونگ نیز به خدمت گرفته شود، شمار بازیکنان 
یا  و  بسته  قرارداد  استقلال  با  کنون  تا  که  خارجی 
درگذشته با این باشگاه قرارداد دارند، به عدد 9 خواهد 
رسید و آنگاه باشگاه استقلال باید نام 3 بازیکن را از 

فهرست نهایی خود خارج کند. 

 

عالیشاه در تمرین اختصاصی
پرسپولیس، برنامه صبح امروز خود را به تمرین در 
هر دو بخش فنی و بدنی اختصاص داد. تمرین نوبت 
صبح از ساعت ۱0 آغاز شد. بازیکنان بعد از گرم کردن، 
تمرینات بدنی را در دستور کار داشتند. پس از آن، کار 
با توپ و راندو انجام شد و بعد از آن، بازیکنان برای 
برنامه هوازی، در اختیار مربی بدنساز قرار گرفتند. 
پایان تمرین یک  ساعته نیز چالشی با استفاده از گل 
کوچک بود. در این جلسه، امید عالیشاه اختصاصی 

تمرین کرد.
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خبرگـــزاری برنـــا روز گذشـــته در خبـــری مدعـــی شـــد: »بعد از 
چند فصل همکاری باشـــگاه پرســـپولیس با شـــرکت ایرانسل، 
به نظر می رســـد همـــکاری طرفین بـــرای فصل جدیـــد به پایان 
رسیده اســـت. این در شرایطی اســـت که فصل گذشته شرکت 
ایرانســـل به عنوان اسپانســـر اصلی پرســـپولیس برای تبلیغات 
روی پیراهـــن و چنـــد نقطه دیگـــر پیراهـــن ۱۱0 میلیـــارد تومان 
به باشـــگاه پرســـپولیس پول داده بـــود. احتمالاً یـــک کارخانه 
مطرح کشـــور بزودی به عنوان اسپانســـر اصلـــی روی پیراهن با 
پرســـپولیس همکاری خواهد کرد. مبلـــغ پرداختی این کارخانه 

به پرســـپولیس بـــرای یک فصـــل ۱۵0 میلیـــارد خواهد بود.«
 این در حالیســـت که بعد از انتقال مالکیت رسمی پرسپولیس 
و اســـتقلال، نـــام مالک جدید بـــه عنوان اسپانســـر جدید روی 
پیراهن آبی ها نقش بســـته بـــود و حالا ممکن اســـت که بانک 
شـــهر هـــم بخواهـــد در ازای پرداخـــت هزینه هـــای جـــاری این 
تیـــم، نام خـــودش را به عنـــوان اسپانســـر اصلـــی روی پیراهن 

پرســـپولیس درج کند.
 موضـــوع دیگـــر بحث اسپانســـرینگ در آســـیا اســـت چـــرا که 
ایـــن رقابت ها تنهـــا در ابعاد مشـــخصی بـــه تیم ها اجـــازه درج 
اسپانســـر می دهد و به واســـطه حضور ســـتارگان بـــزرگ دنیای 
فوتبـــال در این رقابت ها، مســـابقات در چندین شـــبکه معتبر 
جهانی پخش زنده می شـــود. حـــالا باید منتظر مانـــد و دید آیا 
بانک شـــهر از ظرفیت تبلیغ جهانی در مسابقات لیگ نخبگان 
غافل می شـــود و کارخانه صنعتـــی را به عنوان اسپانســـر اصلی 
ســـرخ پوشـــان معرفی می کند یا اینکه به عنوان مالک باشـــگاه 

برنـــدش را روی پیراهن پرســـپولیس تبلیغ می کند.
 این در حالیســـت که باشـــگاه پرســـپولیس می تواند از این راه 
کســـب درآمد کند و بانک شـــهر به عنوان یک نهاد تجاری باید 

تصمیـــم بگیرد تا برنـــد خـــودش را روی پیراهـــن تیمش تبلیغ 
کنـــد یا از خیر کســـب درآمد اسپانســـر بگذرد و یـــا اینکه از این 
راه بخشـــی از هزینه های تیم تحت مالکیتش را کســـب کند تا 

بتواند از ظرفیت درآمدزایی برند پرســـپولیس اســـتفاده کند.

با اضافه شدن الکسیس گندوز به اردوی پرسپولیس در ترکیه و 
جذب احتمالی یک دفاع چپ از بین یحیی عطیه الله مراکشی 
و ژولیت ناگی مجارستانی، ترکیب پرسپولیس تکمیل می شود. 
با این اتفاق، خوان کارلوس گاریدو پس از یک اردوی مناسب و 

تمرین با بازیکنان اصلی تیم، فرصت کافی برای شناخت نقاط 
قوت و ضعف ترکیب تیم خود را دارد و با فرصتی مناسب تیم 
خود را آماده دفاع از عنوان قهرمانی فصل گذشته خواهد کرد. 
روز گذشته روابط عمومی باشگاه پرسپولیس به طور رسمی 
شماره بازیکنان در این فصل لیگ را اعلام کرد و نکته قابل توجه، 
غیبت بازیکنانی چون مهدی عبدی و احمد گوهری در این 
لیست است. با توجه به عدم حضور این بازیکنان در لیست، 
می توان از لیست شماره بازیکنان پرسپولیس وضعیت لیست 
بازیکنان تیم در این فصل را حدس زد. بجز یک دفاع چپ، 
احتمال اضافه شدن میلاد سرلک نیز به این لیست وجود دارد. 
با این تغییرات، بازیکنان گاریدو در این فصل تکمیل می شوند و 
هواداران پرسپولیس با دغدغه کمتری در انتظار شروع فصل 
می مانند. با وجود تکمیل شدن تیم در بحث نفرات، بزرگ ترین 
چالش و دغدغه پرسپولیس مانند استقلال ورزشگاه محل 
برگزاری بازی های این تیم در لیگ برتر و لیگ نخبگان است. با 
توجه به آماده نشدن ورزشگاه تختی و وضعیت اسفناک ورزشگاه 
آزادی، احتمال میزبانی ورزشگاه شهر قدس از رقابت های خانگی 
پرسپولیس بیش از سایر ورزشگاه های کشور است و مدیرعامل 
تیم، وعده آماده شدن ورزشگاه آزادی تا برگزاری مسابقات لیگ 
نخبگان را داده است. وعده ای که با وضعیت فعلی این ورزشگاه 
بزرگ و زمان کم تا برگزاری لیگ نخبگان، دور از واقعیت به 
به پرسپولیس پیشنهاد داده  نظر می رسد. باشگاه استقلال 
بوده برای میزبانی مشترک در ورزشگاه امام رضا)ع( اقدام 
کنند که پرسپولیس اعلام کرده برای میزبانی در این ورزشگاه 
2۵ میلیارد تومان هزینه شود. به  و استانداردسازی آن باید 
همین خاطر بحث ورزشگاه امام خمینی)ره( اراک برای میزبانی 

از بازی های پرسپولیس مطرح شده اما این هم جدی نیست.
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موضوعی که پس از انتقال مالکیت بوجود آمد

معمای اسپانسرینگ پیراهن پرسپولیس
تمام نیازهای تیم برآورده شده است

پرسپولیس در ساحل آرامش

بازیکنان اینتر مثل برادرانم هستند

مهدی طارمی: دوست داشتم کارآگاه شوم

بی سرپرستی، پاشنه آشیل تیم است

صادقی: استقلال فقط باید برای قهرمانی بجنگد

مهاجـــم ایرانـــی تیـــم فوتبـــال اینتر 
وزهـــای  ر در  فوتبالـــش  دوران  از 
آغازیـــن فوتبالـــش، از علـــی دایـــی، 
از پرســـپولیس و موارد دیگر ســـخن 

. گفت
مهـــدی طارمـــی که تابســـتان ســـال 
جاری به حضـــور چهار ســـاله اش در 
پورتو پایان داد و بـــا امضای قراردادی 
ســـه ســـاله بـــه اینتـــر پیوســـت، در 
بـــا ســـایت  گفت وگویـــی تصویـــری 
رسمی باشـــگاه اینتر گفت: من وقتی 
6 ساله بودم فوتبالم را شروع کردم. 
پدرم کـــه بازیکن فوتبال بـــود، مرا با 
خود بـــه زمین فوتبال برد و چیزهایی 
بـــه مـــن در مـــورد فوتبـــال یـــاد داد. 
وقتی بچه بـــودم فقط فوتبـــال بازی 
می کـــردم و ورزش دیگری نمی کردم. 
من البته بازی های NBA و والیبال را 
هم تماشـــا می کـــردم. بازی های تیم 
ملـــی والیبال ایران را تماشـــا و دنبال 
می کنم کـــه تیم خوبی اســـت، البته 
در حـــال حاضـــر کمـــی افُـــت کـــرده 
اســـت. مـــن بازی هـــای NBA و بـــه 
خصـــوص تیـــم لیکـــرز را هـــم دنبال 

. می کنم
 وی کـــه روز چهارشـــنبه در تمرینات 
اینتـــر از ناحیـــه عضلـــه دو ســـر ران 
پای چـــپ دچـــار کشـــیدگی شـــد و 
همیـــن او را بـــرای مـــدت کوتاهی به 
دور از ترکیـــب اینتـــر نگـــه خواهـــد 
داشت، تصریح کرد: اگر فوتبالیست 
نمی شـــدم، پلیس می شـــدم، چون 
عاشـــق ایـــن حرفـــه هســـتم و البته 
دلیلـــش را هـــم نمی دانـــم. کوچکتر 
که بـــودم به ایـــن فکر می کـــردم که 
روزی پلیس شـــوم. دوســـت داشتم 
چـــون  می شـــدم،  گاه  کارآ پلیـــس 
دوســـت دارم ســـر در بیـــاورم که چه 

اتفاقـــی افتـــاده، داســـتان چیســـت 
و... به همین خاطر دوســـت داشتم 

کارآگاه بشـــوم.
 مهاجـــم ایرانـــی نراتـــزوری تصریـــح 
کـــرد: اولیـــن زمیـــن فوتبالـــی که در 
آن بـــازی کردم، زمین هیـــأت فوتبال 
بوشـــهر در زادگاهـــم بـــود. وقتـــی 6 
ســـاله بـــودم، فوتبالـــم را در آنجـــا 
شـــروع کـــردم. مـــن در کنار بـــرادرم 
بـــازی می کـــردم. جالـــب اینکـــه من 
کوچکتـــر از بازیکنانـــی کـــه بـــا آنهـــا 
تمریـــن می کـــردم، بـــودم امـــا بازی 
در کنـــار آنهـــا برایـــم جالـــب بـــود. 
پدرم گاهـــی اوقات بـــرای ماهیگیری 
می رفت اما من هرگـــز به ماهیگیری 
نرفتـــم و همیشـــه بـــه دنبـــال بـــازی 
کـــردن در زمیـــن فوتبـــال در خیابان 
و مدرســـه می رفتـــم، چـــون عاشـــق 
فوتبال و همیشـــه دنبـــال پیدا کردن 
 راهـــی برای بـــازی کردن با دوســـتانم 

بودم.
 طارمـــی 32 ســـاله که نقطـــه عطف 
بـــه  دوران حرفـــه ای اش پیوســـتن 
پرســـپولیس تهران بود، با اشـــاره به 
تأثیـــر این تیم و علـــی دایی در دوران 
حرفـــه ای اش یـــادآور شـــد: من پس 
از حضـــور در تیم ایرانجوان بوشـــهر 
کـــه در آنجا بهترین گلـــزن تیم بودم 
راهـــی پرســـپولیس شـــدم و دوران 
فوق العـــاده ای بـــود. علـــی دایی مرا 
به پرســـپولیس که باشـــگاهی بزرگ 
در ایـــران اســـت، فراخوانـــد. رفتـــن 
به پرســـپولیس هیجان انگیـــز بود و 
برای من فوق العـــاده بود. علی دایی 
ســـمبل فوتبال ایران است. او عنوان 
بهترین گلزن جهان در رده ملی را در 
اختیار داشـــت تـــا اینکه کریســـتیانو 
رونالـــدو رکـــورد او را شکســـت. علی 
دایی امـــا هنوز برای ما یک اســـطوره 

. ست ا
 مهاجـــم تیم ملی فوتبال کشـــورمان 
نقـــش خانـــواده اش در پیشـــرفتی 

امیرحسین صادقی پیشکسوت باشگاه 
استقلال مسأله بی سرپرستی تیم را در 
حال حاضر یکی از بزرگترین معضلات 
در  است  معتقد  او  می داند.  باشگاه 
مثل  نی  گا ر بز همیشه  که  یطی  ا شر
این  بر  با تکیه  منصورخان پورحیدری 
سمت آرامش را به تیم تزریق کرده و 
نقطه قوت استقلال بودند، حالا معضل 
بی سرپرستی به پاشنه آشیل تیم تبدیل 

شده است.
به  تا  استقلال  شرایط  درباره  صادقی 
اینجای کار می گوید: »شرایط استقلال 
و  هواداران  بی خبری  به  نسبت  الان 

سکوت باشگاه و انتخاب دوباره نکونام 
خوب پیش رفته است. خیلی در جریان 
ریز مسائل باشگاه و خریدها نیستم اما 
مهم این است که کادرفنی و در رأس آنها 
جواد نکونام با توجه به لیستی که در نظر 
گرفته از خریدهایشان رضایت داشته 
با  قبل  فصل  که  قهرمانی ای  تا  باشند 
یک امتیاز از دست دادند را این فصل به 
دست آورده و دل هواداران را شاد کنند.«

قبل  فصل  حواشی  به  واکنش  در  او 
را  موضوعی  »هر  گفت:  نکونام  جواد 
نمی شود به زبان آورد. جواد نکونام فصل 
قبل تنها بود و همین فشار زیادی به او 
وارد می کرد. نکونام مجبور بود مسائل 
باعث  همین  و  کند  حل  تنهایی  به  را 
می شد که خودش در تمام جنگ های 
مطبوعاتی ورود کند و بار نیمکت را به 
دوش بکشد. امیدوارم امسال مدیریت 
و  کرده  کنترل  را  مسائل  این  باشگاه 
آرامش ایجاد کند تا سرمربی تیم فقط 

کـــه داشـــته را پررنگ توصیـــف کرد و 
گفـــت: خانـــواده ام بزرگترین حامی 
من هســـتند چـــون هر موقـــع که در 
شـــرایط خوبـــی نباشـــم و بـــه لحاظ 
روحـــی در وضعیت بدی باشـــم، آنها 
غ از اینکـــه در داخل یـــا خارج از  فـــار
زمیـــن چه اتفاقـــی افتاده، همیشـــه 
در کنـــارم هســـتند و از مـــن حمایت 
می کنند کـــه این برایم مهم اســـت.

 مهـــدی طارمـــی دربـــاره ویژگی های 
خـــوب و بـــد خود هـــم خاطرنشـــان 
یـــک ویژگـــی  کـــرد: اگـــر بخواهـــم 
خـــوب از خـــودم بگویـــم این اســـت 
که من بـــه همـــه احتـــرام می گذارم 
و بـــرای آن هـــر کاری کـــه از دســـتم 
ســـاخته باشـــد را انجـــام می دهـــم. 
شـــاید ویژگی بدم هم این اســـت که 
زود عصبانـــی می شـــوم اما نـــه به آن 

شـــکل بدش. در واقع من از دســـت 
کســـانی کـــه بی احترامـــی می کننـــد 
و بـــه وظیفه شـــان بـــه خوبـــی عمل 

نمی کننـــد، عصبانـــی می شـــوم.
 وی همچنیـــن درباره تأثیـــر اتحاد در 
رختکـــن تیـــم گفـــت: به طـــور حتم 
رختکـــن تیـــم مهم تریـــن چیـــز در 
فوتبال اســـت و بازیکنـــان باید مثل 
بـــرادر باشـــند و جان شـــان را بـــرای 

یکدیگر بدهند و بـــرای هم بجنگند، 
چون مـــا در طـــول ســـال بیشـــتر از 
اعضـــای خانواده مـــان، یکدیگـــر را 
می بینیـــم. بـــه همیـــن خاطـــر مـــا 
لحظات احساســـی، لحظـــات خوب 
و بـــدی را بـــا هـــم تجربـــه می کنیم. 
اگـــر با هم متحـــد بمانیـــم، آن وقت 
می توانیـــم هر ســـال قهرمان شـــویم 
و ایـــن در ورزش خیلی مهم اســـت.

روی مسائل فنی تمرکز کند.«
پیشکسوت استقلال معتقد است مسأله 
سرپرستی در حال حاضر پاشنه آشیل 
آبی پوشان است: »وزنه سنگین نیمکت 
استقلال همیشه سرپرستانش از جمله 
بزرگانی مثل منصورخان پورحیدری و 
میرشاد ماجدی بوده است. همیشه 
این بزرگان سعی داشته اند که آرامش را 
به نیمکت استقلال برگردانند. درحالی 
که موضوع سرپرستی استقلال همیشه 
به  حالا  است،  بوده  تیم  قوت  نقطه 
پاشنه آشیل باشگاه تبدیل شده است. 
امیدوارم این معضل بزودی حل شود و 
مسئولان باشگاه کسی را انتخاب کنند 
حال  کمک  و  بوده  سنگینی  وزنه  که 
که  زمانی  می آید  یادم  باشد.  باشگاه 
منصورخان پورحیدری سرپرست باشگاه 
هواداران  می آمد،  که  اسمشان  بود، 
می شدند.  بلند  پایش  به  تیم  کل  و 
امیدوارم این بحث مجوزها بزودی حل 

جدید  فصل  بتواند  استقلال  و  شود 
با انتخاب فردی شایسته به عنوان  را 
سرپرست شروع کند.« صادقی استقلال 
را همیشه مدعی قهرمانی می داند: »من 
فصل قبل از نزدیک اردوها و بازی های 

تیم را می دیدم اما در حال حاضر خبر 
موثقی ندارم و باید حداقل یک بازی 
نظر  بتوانم  که  ببینم  تیم  از  تدارکاتی 
بدهم. به همین خاطر فعلاً نمی توانم 
راجع به مسائل فنی تیم چیزی بگویم 

اما استقلال همیشه مدعی است و باید 
برای قهرمانی بجنگد و باتوجه به اینکه 
فصل قبل شرایط فراهم نشد، امیدوارم 
فصل جدید همه چیز خوب پیش برود و 

جام را به خانه بیاوریم.«
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